
 

Forældrerådets møde                                                           onsdag den 8. juni                                                           

Tilstede: Snezana, Christian, Camilla, Heino, Jakob og Amina   

 Dagsorden:  

• Forårsbørn og klassedannelse 

• Nyt fra afdelingerne  

• Sommerferie 

• Pædagogisk tilsyn 

• Byggeri  

• Nyt fra skolebestyrelsen  

 

• Forårsbørn og klassedannelsen 

Maj-børnene er fordelt på Troldevænget og Sundby Algård. Børene er blevet delt lige på de to 

afdelinger og der er to grupper på hver afdeling. KKFO’en har været med til klassedannelsen.  

Mandag d. 13., juni er der byttedag fra kl. 9.00-12.00, dvs. at kommende 0.klasser skal til deres 

respektive klasser og kkfoen tager kommende 1.klassers børn med på fritidshjemmet. 

Der er gået rigtig godt med maj børnene på begge afdelinger. Sundby Algårds forældre blev 

inviteret til en dialog møde, da vi ville have forældrenes tilbagemeldinger om indkøringsperiode. 

Der var ni forældre der mødte op til mødet, og vi fik mange positive tilbagemeldinger.  

 

• Nyt fra afdelingerne   

Skolefritten: Det har været spændende og udfordrende med de nye rammer både for nye forældre og 

børnene. Det er vores indtryk, at børnene føler sig mere trygge og færdes mere sikkert på fritten. 

Der er mange gode fællesskaber og legerelationer på fritten for deltagelse, fordybelse og 

uforstyrrede lege. Skolefritten har planer om at ændre regler i IT-rummet. Grunden til dette, er at vi 

gerne ser børnene bruge vores forskellige rum og aktiviteter, og ikke kun opholde sig ét sted hver 

eneste dag. Der er svømmetur hver torsdag i samarbejde med Sundby Algård. Skolefritten har i det 

kreative værksted haft og har stadig et projekt med fællesmaleri. Det at kunne være med, men ikke 

alene, har gjort at mange gerne har ville deltage, og interessen for selv at male er vokset. Nogle 

malerier har haft fast tema andre er opstået spontant i den kreativ proces. De malerier som er 

færdige, er blevet fantastiske og flere forældre har kommenteret også med henblik på fernisering af 

værkerne.  

Skolefritten har fået mange Pokemon spille-glade børn      Dog har der været nogle udfordringer ift. 

rammer og regler fx, at ”må man bytte kort” osv. I den forbindelse holdt vi en kort info møde med 

børnene i dag. Vi har besluttet at lave Pokemon-kortspilklub to gange om ugen. Magnus vil lave 

aktiviteten tirsdag og torsdag. Dog vil reglen være, at de gerne må spille/ lege men IKKE BYTTE. 



 

Troldevænget: Det går stille og rolig. Der er planlagte aktiviteter, herunder tur til Den Blå planet, 

Zoo osv.  

 

Sundby Algård: Sundby Algård er i gang med at lave nye og inspirerende legezoner og 

læringsmiljøer. De tager til svømmehal om torsdagen.  

 

• Sommerferie 

I ugerne 26-31 er vi på vores respektive afdelinger. I ugerne 27, 28, 29 og 30 er vi samlet på 

Troldevænget. Fra uge 26 til 31, er skolefrittens underetage lukket. Skolefritten må benytte den gule 

gang og skolens faglokaler i denne periode.   

Det er meget vigtigt at forældrene melder tilbage hvornår deres børn holder ferie.   

 

• Pædagogisk tilsyn 

KKFO’en har holdt dialogmøde med pædagogisk konsulent, Jakob (forældrerepræsentant), Gitte 

(skolens afdelingsleder), Snezana og to pædagoger fra KKF’en. Det gik godt og Mathilde, som er 

den pædagogiske konsulent, sender tilsynsrapporter til Snezana. Snezana sender den ud til 

forældrerådets repræsentanter til godkendelse. Pejlemærker bliver udfaset og kkfoen kommer ikke 

til at arbejde ud fra pejlemærker fremover. Dog i år blev vi fortsat vurderet ud fra pejlemærker. 

Fremover arbejder kkfoen ud fra mål og formål for kkfo børn.   

 

• Byggeri  

Hver mandag morgen fra kl. 8 holder ledelsen møde ang. byggeriet.   

Byggeriet af de to nye KKFO’er skrider planmæssigt frem.  

 

• Nyt fra forældrebestyrelsen: 

Der er ikke noget nyt fra Skolebestyrelsen.  

Der blev spurgt om samarbejde mellem skolen og KKFO’en: der er et rigtig godt samarbejde. Vi 

har holdt fælles fest, Co-teaching kursus, og planlægning af pædagogernes timer i forhold til at 

styrke samarbejdet fra august, således vi bliver endnu bedre til at bruge hinandens faglighed i 

undervisningstimerne. 

 Næste forældreråds møde er i september. 


